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SINUSLIFT SINUSLIFT

Das Surgical Kit 1 enthält Instrumente mit Handstückschaft für den lateralen Zugang beim 

externen Sinuslift. Hartmetallfräser in drei Durchmessern sowie Diamantinstrumente in drei 

Körnungen ermöglichen das sukzessive Ausdünnen der faszialen Kieferhöhlenwand bis zur 

Schneiderschen Membran. Dabei schützt der große Durchmesser der Instrumente die 

Membran vor einer ungewollten Perforation. 

The Surgical kit 1 contains instruments with handpiece shank for the lateral approach in an 

external sinus lift. Carbide cutters in three diameters and diamond instruments in three grains 

allow for the gradual thinning of the facial bone wall of the maxillary sinus down to the 

Schneiderian membrane. The large diameter of the instruments protects the membrane from 

unintentional perforation.

Das Surgical Kit 2 enthält Instrumente mit Winkelstückschaft für den lateralen Zugang beim 

externen Sinuslift. Hartmetallfräser in drei Durchmessern sowie Diamantinstrumente in drei 

Körnungen ermöglichen das sukzessive Ausdünnen der faszialen Kieferhöhlenwand bis zur 

Schneiderschen Membran. Dabei schützt der große Durchmesser der Instrumente die 

Membran vor einer ungewollten Perforation. 

The Surgical Kit 2 contains instruments with right-angled shank for the lateral approach in an 

external sinus lift. Carbide cutters in three diameters and diamond instruments in three 

grains allow for the gradual thinning of the facial bone wall of the maxillary sinus down to the 

Schneiderian membrane. Especially the large diameter of the instruments protects the 

membrane from unintentional perforation.

Surgical Kit 1 
Lateral Approach System for External Sinus Elevation

Surgical Kit 2 
Lateral Approach System for External Sinus Elevation

Art.-No. BSKSL

Das Surgical Kit 3 enthält konische Hartmetallinstrumente mit FG-Schaft verschiedener Größen 

und Verzahnungen, die ein breites Einsatzgebiet in der Kieferchirurgie ermöglichen. Die beson-

ders schnittfreudigen und effizienten Fräser besitzen einen extra langen Schaft für beste Sicht auf 

das Arbeitsfeld und  eine scharfe Spitze für den sicheren Einsatz im Knochen.  

The Surgical Kit 3 contains conical Tungsten Carbide Burs with friction grip shank of various 

sizes and toothing which allow for a broad field of application. The particularly easy cutting 

and efficient cutters have an extra-long shank for an optimal view on the working area and 

sharp tips for the safe application in bone. 

Surgical Kit 3
Easy Cutting Tungsten Carbide Burs for the Efficient Bone Reduction 

Art.-No. BSK03

Das Surgical Kit 4 enthält eine Auswahl konischer Hartmetallfräser mit Handstückschaft für ein 

breites Einsatzgebiet in der Kieferchirurgie. Die Fräser besitzen eine besonders schnittfreudige 

und effiziente Sägeverzahnung und einen gezielt ausgerichteten Drallwinkel. Die schmalen 

Arbeitsteile ermöglichen dabei beste Sicht auf das Arbeitsfeld.

The Surgical Kit 4 contains a selection of conical Tungsten Carbide Cutters with handpiece shank 

for a broad field of application in oral surgery. The cutters have a particularly easy cutting and 

efficient saw toothing and a specifically designed twist angle. Further, the narrow working parts 

allow for an optimal view on the working area. 

Surgical Kit 4
Selection of Conical Tungsten Carbide Burs

Art.-No. BSK04

Diamantinstrumente
Diamond instruments

Hartmetallinstrumente
Tungsten carbide burs
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1 204=RA, 205=RA L          2 Largest working part diameter in 1/10 mm

Minimaldurchmesser Minimal diameter Außendurchmesser External diameter

* Bei Wiederverwendung von Einmalprodukten kann ein Infektionsrisiko nicht ausgeschlossen werden und eine risikofreie Funktionssicherheit nicht 
gewährleistet werden. With the reuse of disposable products, the risk of infection cannot be excluded and a risk-free functional safety cannot be 
guaranteed.

Hartmetallinstrumente
Tungsten carbide burs
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Diamantinstrumente
Diamond instruments

Hartmetallinstrumente
Tungsten carbide burs
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* Bei Wiederverwendung von Einmalprodukten kann ein Infektionsrisiko nicht ausgeschlossen werden und eine risikofreie Funktionssicherheit nicht 
gewährleistet werden. With the reuse of disposable products, the risk of infection cannot be excluded and a risk-free functional safety cannot be 
guaranteed.

Hartmetallinstrumente
Tungsten carbide burs
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Art.-No. BSK02


